
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 24/03/2021 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 
 
 
ΘΕΜΑ: «Προγραμματισμός για θέσπιση ακτοπλοϊκών δρομολογίων από/προς την 

νήσο Ανάφη» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με πρόσφατα τοπικά δημοσιεύματα στο διαδίκτυο, η Ένωση Τουριστικών 
Επιχειρήσεων Ανάφης ζητά την άμεση αποκατάσταση των ακτοπλοϊκών δρομολογίων 
προς και από το νησί για την καλοκαιρινή περίοδο 2021. Η ακτοπλοϊκή εξυπηρέτηση 
της Ανάφης είναι ένα θέμα που αντιμετωπίζεται τα τελευταία χρόνια πλημμελώς, με το 
νησί να θεωρείται «άγονη γραμμή». Ως εκ τούτου, με βάση την ανωτέρω στάση της 
Πολιτείας, πλήττονται οικονομικά οι μόνιμοι κάτοικοί της, καθώς και ο τουρισμός του 
νησιού. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε σε προκήρυξη διαγωνισμού, τόσο για την διεξαγωγή τακτικών 
ακτοπλοϊκών δρομολογίων από/προς την νήσο Ανάφη, μέσω του λιμένα του Πειραιά, 
όσο και για την  διεξαγωγή τακτικών ακτοπλοϊκών δρομολογίων μεταξύ Θήρας- Ανάφης;  
 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
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